
 

 

 Den 31-10-2020. 

 

 

 

Brugerrådsmøde mandag den 9. november 2020 kl. 12:30 – 13:50 

det nye team 2 lokale. 

 
Tilstede var: Claus, Helle og Heine. Fraværende var: John BH, Per og Leif. 
 

Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

1.  Godkendelse af referat fra d. 7. 

september. 

 

  

2. Nyt til og fra ledelsen.   

3.  Vi skal have ændret i brugerrådets 

vedtægter, der er tre ændringer jeg 

har markeret med rød i den vedlagte 

kopi. I forbindelse med det, har jeg 

inviteret Inge K. det er noget med 

banken. 

 

1 + 

kopi. 

Hvem skal have adgang til netbank? 

Enten Claus + et medlem – eller alle 

medlemmer af brugerrådet. 

Bytoften kan derfor fremover ikke stå for 

kontoen – regnskabet gennemgås dog stadig 

af administrationen (revisor). 

 

Ny paragraf 8 (resten rykkes tilsvarende): 

 

Tegningsregler: 

Aktivitetscenterklubben Bytoften tegnes 

af brugerrådets formand i forening med 

1 medlem af brugerrådet - eller af det 

samlede brugerråd i forening. 

 

De 2 forslag, Claus har skrevet med rødt, 

bliver gældende. Desuden fjernes sætningen 

”og en suppleant for personalet” 
(linje 11 i §3). 
 

4.  Jesper fra husorkesteret, der har 

spurgt om de må låne de tre iPads 

brugerrådet har indkøbt. 

 

 Husorkestret må gerne låne vores iPads – 

indtil de selv indkøber nogen nye 

(beslutningen taget med kun 3 fremmødte). 

5.  Næste møde er et ekstra mandag d. 

14. december. 

 

  

6.  Evt. 

 

  

 

På grund af corona må vi ikke afholde fællesmøde og vi holder tidligt om 

eftermiddagen. Vi har fået lov til at holde vores møde en halv time før. 

Vi starter 12:30 til 13:50 


